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1. Hoolekogu liikmete tutvumisring 

 

KUULATI: Hoolekogu esimees  Kerli Relli tegi ettepaneku tutvumisringiks, kuna on uusi 

liikmeid.  

 

2. Hoolekogu esimehe ja aseesimehe valimine 

 

Kerli Relli tegi ettepaneku uue esimehe valimiseks, kuna erinevatel põhjustel ta ei soovi enam 

hoolekogu esimees olla. Tegi ettepaneku valida uueks esimeheks Kaisa Truve.  

            Viidi läbi hääletamine, kõik hääletasid poolt. 

             Kerli Relli oli nõus olema aseesimees. 

 

OTSUSTATI: 

Aluseks võttes Tapa Vallavalitsuse 13.03.2019 määruse nr 4 ,,Hoolekogu moodustamise ja 

tegutsemise töökord“: 

Ühehäälselt valiti hoolekogu esimeheks Kaisa Truve 

aseesimeheks Kerli Relli 

 

 

3. Direktor V. Uudami ettekanne ,,Ülevaade Tamsalu lasteaia Krõll õppe- ja 

kasvatustegevusest 2022/2023 õppeaastal“  

 

KUULATI: V. Uudam esitas ülevaate. 

Aluseks võttes Koolieelse lasteasutuse (KELS) § 21 p (4) esitab direktor hoolekogule 

kirjaliku ülevaate.  

Dokument oli saadetud hoolekogu liikmetele e-posti teel eelnevalt tutvumiseks. (lisa 1) 

            

             K.Truve: ,,Kas õpetajad saavad osaleda koolitustel, mida soovivad?“ 

             V.Uudam,, Jah, kõigil õppe- ja kasvatustöö alastel koolitustel on võimalus osaleda, 

 koolitusraha on piisavalt. Arvestame võimalusel töötaja soovi või ettepanekuga ja ka 

konkreetese töötaja koolitusvajadusega. 

 M.Kivi:,, Probleem on olnud asendusega, kui mõnele koolitusele soovib minna palju 

õpetajaid   korraga. Oleme korraldanud ja kokku leppinud 1-2 õpetaja osalemise. Nii jõuab ka 

info majja ja säästame transpordikuludelt. 

                    

           OTSUSTATI:   

Ülevaade õppeaastast võeti teatavaks. 

 

4. Muud küsimused 

K. Tiisler: ,,Kuidas on eelmistel koosolekutel arutatud talvejopede küsimus edenenud?“ 

V.Uudam: Õpetajate ja -abide talvevarustusele saime 3 hinnapakkumist ja see oli 2024a 

eelarvesse planeeritud. Kahjuks tuli tagasiside, et talveverustust siiski eelarvesse ei planeerita. 

Ehk tulevikus planeeritakse, et Tapa valla kõikide lasteaedade töötajad saaksid varustuse 

korraga. 

 



 

K.Tiisler:,, Kuidas on nn. hüvedega: ujula kasutamine, spordihoone võimaluste kasutamine 

kas tasuta või osalise tasuga?“ 

V.Uudam:,, Mõte on vallas arutlusel, aga ühest otsust – kas poole hinnaga või muu 

omaosalusega – ei ole otsustatud. Kui tuleb otsus, siis puudutab see kõiki valla allasutuste 

töötajaid. Kuna ka spordihoone on valla asutus, siis ei nähta mõtet ühe valla asutuse raha 

tõstmisel teise asutuse rahakotti.“ 

K.Ots:,, On olnud juttu osalisest kompenseerimisest, aga midagi kindlat veel ei tea“ 

 

K. Tiisler:,,Sääse maja suured väravad pideval lahti. Ühel päeval oli lausa autoga sisenetud 

territooriumile ja üks kodanik suitsetas seal“ 

V. Uudam: ,,Need olid kindlasti ehitajad, sest Põrnika rühmas toimub remont. Aga 

suitsetamine ei ole lasteaia territooriumil mingilgi juhul lubatud. Annan info remondimeestele 

edasi ja ka väravate kohta, et need oleks suletud“ 

 

K.Relli:,,Ehk oleks mõte tellida lasteaia majade õuealade projektid, siis saaks sealt mõtteid, 

kuhu kulutada laatade raha ja mille jaoks raha koguda?“ 

V.Uudam:,, On olemas Tamsalu maja õueala projekt aastast 2007. Kindlasti tuleks uuesti läbi 

arutada. 

 

A. Kondratjeva tutvustas, missugustest laatadest on tema teadlik , mis toimusid ühes Pärnu 

lasteaias. Ehk korraldaksime ka meie rohkem laatasid ja iga rühma teenitud raha läheks 

rühmale. Igal laadal oma temaatika, kirbukad jms. 

 

K.Relli: ,,Tuleme uuel aastal uuesti kokku ja arutame. Praegu teen ettepaneku  olemasoleva 

raha eest uuendada rahvuslikus stiilis tüdrukute riiete komplekte, sest olemasolevad on 

vananenud või väikseks jäänud.“ 

V.Uudam,, See on hea mõte, sest olemasolevad on üle 40 aastat vanad. 

 

V.Uudami täpsustav küsimus:,, Kahes majas kolme sõimerühmade 14 kohta on täis ja vabu 

kohti hetkel ei ole. Samuti ei ole ka keegi ootel või järjekorras, kuid sügisel tekkis olukord, 

kus koheselt ei olnud sõimekohta pakkuda. Hoolekogu ettepanekul on vallavalitsusel õigus 

lapse arenguks vajalike tingimuste olemasolu korral suurendada laste arvu sõimerühmades 

kuni kahe lapse võrra. Iga rühma kohta tehakse otsus eraldi. Kas hoolekogu teeb sellise 

ettepaneku?  

Hoolekogu otsustas: kui tekib vajadus, arutatakse. Hetkel ettepanekut ei tee.  

 

 

            Kaisa Truve                              Maret Kivi 

hoolekogu esimees                    protokollija  

 

 

 

 

  

 


